
Şubemiz Vöncli.n Kuruiu Ü\relerinjn Beiedi-
veler sie yapmış olduğu görüşmeler Hazi-
ran ayında da devam eu". Önceki dönemde
imzalanan .Meslekî Denelim ve Teknik işbirliği
Protokolünün devamlılığmı sağlamak amacıv-
!a \apıla» bu ^örüşmefer; 24 Haziran 2004
tarihinde hr^cn1 i3çe Belediye Başkanı Nadir
BfNGOL ile! 23 Hazîrnn 2004'de ise Bismil
lire Be«edve Başkanı Şükran AYDIN \k ger»
çetieştiriîdi. Şubemiz YünUiminden Fahrettin
ÇALAN, Mehmet KC^'LINCÜ. Dicle BARÇ ve
Muzaffer KAÇAR'ın katıldığı bu toplantılarda
Mesleki Denetim ve Teknik İşbirliği Protoko-
lünün yanı sıra Üçe sorunları da görüşüldü.
Teknik anlamda daya nemayı hedefleyen bu
ziyaretlerimizde, IMO olarak meslek alanımızı
ilgilendiren her türlü konuda destek vereceği-
miz belirtildi Yeni yerleşim alanları açısından
riskli ilçeler olmaları nedenîvle, veni yapılacak

yapıların standartlara ve deprem mevzuatına
uvgun o'masının önemi vurgulandı.

Yönetme1 îk gereği zemin etütlerinin parsel
bazında yapılması ve hazırlanan raporların
mutlaka Belediye ve Oda tarafından incelen-
mesi gerektiği belIrlıldL

Çimento fabrikasının. Ergani ilçe merkezinde
olması nedeniyle bir çok sağlık probleminin

yaşandığımı!» kamuoyunun dikkatini bü konuya
çekilmesi gerektiğini belirten Nadir BİNGÖL;;
tedbirlerin arttırılması için çalışmalar yapılma-
sını ya da fabrikanın taşınmasının gündeme
getirilmesi gerektiğini vurguladı..

26 Temmuz "da Silvan İlçe Belediye Başkanı
Fikret KAYA ile ^yapılan görüşmede ise .Mesleki
Denetim! ve Teknik İşbirliği Protokolünün
imzalanması ile ilçenin I. Derece Deprem
Bölgesi olması nedeniyle taşıdığı potansiyel
riskler ve zemin etütlerinin önemi dile getirildi...

Diyarbakır'ın merkez ilçe belediyelerinden olan
Bağlar Belediyesi Başkanı Yurdusev ÖZSÖK-
MENIEİR. Şubemizi ziyaret etti. Bu ziyare-
tinde; meslek alanımızla ilgili olarak bizden
destek beklediklerini, Belediye projelerinin^"
hazırlama ve uygulama aşamalarında sivil
toplum örgütlerinden daha duyarlı davran-
maları gerektiğini belirtti. Şube Başkanımız
Fahrettin ÇALAN özellikle sorunlu bîr zemin

japısına sahip olan Bağlar Beldemizde parseli
bazında yapılacak zemin etütlerinin önemini
vurgulayarak belediyenin bu konuda, yapacağı
çalışmalarda şubemizin her türlü teknik desteği
vereceğini İfade etti.

Diyarbakır
/"Ih
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Şulemiz. Bölgemizde vavsjn olarak gözle-

nen akciğer hastalıklarına neder, olan asbesti

ve asbeste bağlı olarak gelişen sağA prob-

lemlerini kamuovtına açıklamak, bilgilendir-

mek amacyla Diyarbakır Tabipler Odası

île ortaklaşa 6 Mayıs 2004 tarihinde 'Tıbbi

Jeoloji Konferansı" düzenledi. Dr. Eşref

ATABEY Odamız adına ve Dicle Üniversitesi

Göğüs Hastalıkları Uzmanı Doç.Dr.Abdur-

rahman ŞENYİGİT konu île ilgili birer sunum

japtı .

Konferansta; /\sbcslin ateşe, asite karşı da-

yonıklîiîği, elektriği iletmeme özelliğine sahip

oimabi. sanavi j^nı^.da \faze!eciimez bir ürün

olmasına jt'öi acLğı, ancak İnsan sııelıjı açı-

sü'ciın son derece tehlikeli olduğu anlatıldı.

Bölgemizde oldukça fazla rastlanan, akciğer

hastalıklarına neden olan, İlk olarak merhum

Prof. Dr Selahaüin YAZiCIOĞLU tarafın-

dan "Çermik riastaiıgf olarak adlandırılan,

halk 3iabında evlerin siva-badanasında,

pekmez vapiîTijnda vb. kullanılan asbestin \o\

açtığı hastalıkları ye sonuçların] "rdeiemek

amacyla düzenlenen konferansa DKarbakır

Kavapınar Belediye Başkanı Zülküf KA-

RATEKİN, Sağlık İi Müdürü Namık Kemal

KUBAT, Dicle Üniversitesi Diş Hekimliği

Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Fatma ATAKUL

Tabipler Odası Yönetim Kurulu Üyeleri,

Odamız üyelerinin yani sıra I 30 kişiye yakın

kişi katıldı.. Basının da ilgi gösterdiği bu

etkinlik, ulusal ve yere! W ve gazetelerde

jer aldı.
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